
  

   

§ 1 Mötets öppnande, godkännande av dagordning.  På grund av ökad spridning av Coronapandemin i samhället  

hölls styrelsemötet på videolänk. Ordföranden Per Gemheden hälsade alla välkomna och öppnade styrelsemötet. 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justeringsman. Till att jämte ordförande justera dagens protokoll utsågs Ralf Lilja. 

 

§ 3 Genomgång av föregående mötes protokoll. Föregående protokoll från 201210 godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

4 Information från ordföranden.   

a. Per visade en resumé årsvis från 2015 till idag och den utveckling föreningen gått igenom med bra 

samarbete med kommunen, samarbetspartners, externa partners, leverantörer och inte minst individuella 

insatser av föreningens medlemmar, införandet av KPA samt framtida planer bl a renovering av 

Huskvarnahamnen, klubbstugan Rosendala och framtida sanering av Munksjöslipen vid ev. avflyttning 

mm, bilaga 1.  

b. Partnerskap Ungdomssektionen. Per informerade att en arbetsgrupp bestående av Per, Johan Wadsby, 

Daniel Alm och Henrik Laurell arbetar med sponsring för vår utveckling av föreningens 

ungdomsverksamhet, 5000:-/företag. Partnerskapets giltighetstid är 2 år och förlängning erbjuds. 

Målsättning 50 företag. Marknadsföring på reklamskylt på gräsplan vid ungdomsbryggan och på staketet 

vid grinden, bilaga 2. 

c. Per informerade om att renoveringen av bryggan i Sjöbo fortgår enligt plan och kommer att färdigställas 

via medlemsarbete under fyra helger 27 mars till 17 april. 24 medlemmar sökes via gruppmail och via 

hemsidan. Arbetskortet gäller. Nya elstolpar planeras via sponsring och befintliga flyttas till 

klubbhusbryggan Rosendala. Preliminär kostnad för tre nya stolpar i Sjöbo ca 10000:- totalt inkl. 

sponsring. Totalt planerad kostnad för Sjöbobryggan enligt budget 450000:-. 

d. Per informerade också om ett kommande underhållsavtal med kommunen gällande hamnarna och 

Rosendala båtuppläggningsplats.  

 

§ 5 Uteslutning av medlem. Diskuterades och styrelsen uppdrar åt ordföranden att kontakta medlemmen brevledes 

och om önskad åtgärd ej utförs kommer styrelsen att återuppta frågan på styrelsemötet i mars. Beslutades också 

att kvarvarande presenningsbåthus på asfaltsplan monteras ner senast 30 juni 2021. Ordföranden kontaktar 

berörda för åtgärd. 

    

§ 6 Årsmöteshandlingar. 

a. Årsredovisning 2020 och budget 2021 bilaga 3. Jan-Erik presenterade årsredovisning inkl sedvanlig 

avskrivning av kostnaden för plåthusen liksom budget för 2021. Godkändes av styrelsen för 

presentation och beslut på kommande årsmöte. 

b. Verksamhetsberättelse 2020, bilaga 4. Godkändes för presentation och beslut på kommande årsmöte. 

c. Verksamhetsplan 2021, bilaga 5. Godkändes för presentation och beslut på kommande årsmöte. 

d. Avgifter 2021 för diskussion och beslut, bilaga 6. Förlag till ändrade avgifter gällande medlemsavgift 

700:-, jolleplats 500:- och kranlyft 500:-, 1250:- diskuterades och beslutades av styrelsen för 

presentation och beslut på kommande årsmöte. I övrigt oförändrade avgifter. 

e. Styrelsens förslag för 2021, bilaga 7. Godkändes för presentation och beslut på kommande årsmöte. 

f. Valberedningens förslag, bilaga 8. Godkändes för presentation och beslut på kommande årsmöte. 

g. Kallelse till årsmöte, bil 9. Styrelsen gick igenom kallelsen som godkändes. Anslås enligt stadgarna 20 

januari på anslagstavlan Rosendala och gruppmailutskick. 
 

 

 

Protokoll från JSS STYRELSEMÖTE  

2021-01-14 18.00 på videolänk, onlinesystem Zoom   

Sammankallat av: Per Gemheden ordförande 

Mötesdeltagare: 

 

Per Gemheden, Jan-Erik Johansson, Lars Ericson, Stefan Andell, Peder Lychou, Tomas 

Carlson, Ralf Lilja, Lars Tegvall adjungerad. 

Ej närvarande:  

Dagordning 



  

§ 7 Rapport från arbetsgruppen gällande digitalt genomförande av kommande årsmöte 10 februari kl 1830, 

bilaga 10. Arbetsgruppen gick igenom förslaget som tagits fram gällande praktiskt hantering av vårt digitala 

årsmöte som godkändes av styrelsen.  
 

§ 8  Avrapportering Bidragsgruppen, Peder Lychou. Peder informerade om ansökan hos Allmänna arvsfonden  

gällande ny handikappanpassad brygga i Rosendalabassängen, framtida handikappanpassning i Sjöbo och 

inköp av ytterligare en säkerhetsbåt. Ansökan görs i samråd med Smålandsidrotten. Behov av fler medlemmar 

i Bidragsgruppen.   

 

§ 9 Övriga frågor.  Inga övriga frågor 

 

§10 Nästa styrelsemöte. Konstituerande styrelsemöte på videolänk i direkt anslutning till avslutat årsmöte 

210210 ca kl 2100.   

    

§ 11 Mötet avslutas. Ordföranden Per Gemheden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

Vid protokollet: Justeras:  Justeras: 

 

 

 

 

 

Lars Tegvall Per Gemheden  Ralf Lilja 


